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国家留学基金管理委员会与比利时荷语布鲁塞尔自由大学(VUB) 

VUB-CSC Scholarship Programme GOING TOGETHER FOR EXCELLENCE 
 

合作奖学金项目“2016 年国家建设高水平大学公派研究生项目”申请步骤 

Application Procedure 
 

 
步骤 1：选择你感兴趣的博士课题 （从下面的链接下载）  
Step 1:  Find an interesting PhD topic by clicking here or the link below. 

http://www.chinanetworkvub.eu/wp-content/uploads/2015/12/PhD_VUB_Subjects_2016.xlsx 

如果该课题列表里没有你感兴趣的课题，但是你已经找到我校愿意接受你做博士生的教授，请

跟我们联系，并提供教授姓名和课题名称。教授确认以后我们可以在该列表里添加新课题。If 
you cannot find a PhD topic you are interested in this list, but found our professor who is interested in 
your proposal, please contact us. We will help you to check if it is possible to add more topics.  

步骤 2：在开始 VUB-CSC 项目在线申请之前，请从下面的链接下载在线申请指南。 
Step 2: Before you start the online application, please download the instruction for the online 
application by clicking here, or the link below: 

http://www.chinanetworkvub.eu/wp-
content/uploads/2014/09/Instruction_CSC_Scholarship_2016.pdf 

步骤 3：开始 VUB-CSC 项目在线申请程序 ，请参阅上述的申请指南，以确保申请顺利进行。 
Step 3: Start online application for a VUB PhD programme (please read carefully the instruction 
mentioned above for the correct procedure) by clicking here, or the link below: 

https://www.service4mobility.com/europe/MobilitySearchServlet?identifier=brussel01&kz_search=V
&kz_bew_art=IN&kz_bew_pers=S&aust_prog_id=923&aust_grp_id=36&sprache=en&showOnlyKzSea
rch=1 

步骤 4：请务必在 2016 年 2 月 16 日完成 VUB-CSC 项目在线申请程序。 
Step 4: Make sure that you complete your online application before 16th Feb 2016.  
 

步骤 5：提交在线申请并完成上传材料之后，相关教授会尽快审阅并可能会安排网络面试。申

请接受以后 VUB 将尽快给你寄送邀请信或录取通知书。收到后请于 2016 年 3 月 20 日与 4 月 5

日之间完成 CSC 网站上的在线申请程序。链接如下： 
Step 5: You will receive the confirmation email from VUB if you are accepted as a PhD candidate at 
VUB. If you are accepted, you will receive the offer letter from VUB. Then, you need to start the 
application with the VUB offer letter on CSC website between 20 March and 5 April 2016 (link below): 

http://apply.csc.edu.cn/csc/main/person/login/index.jsf 
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步骤 6： 2016 年 5 月，CSC 将与 VUB 确定最终获得奖学金的学生名单。获得奖学金的学生要在

VUB 注册系统里申请注册（链接如下）。并获得最终的录取通知书以办理签证和入学手续。我

们将届时指导其程序。 
Step 6: In May 2016, you will receive the confirmation from CSC if you are accepted for scholarship. 
Upon confirmation of final candidates sent by CSC, you need to proceed the online procedure on VUB 
website (link below). We will guide you for this procedure. Then, VUB will send the official admission 
letters to the final candidates. 
http://www.vub.ac.be/en/studying-at-the-vub/how-to-enroll#pre 
 

步骤 7：用 VUB 发的录取通知书和相关申请材料申请比利时签证。 
Step 7: With the admission letter and other required documents, you can apply for a Belgian visa. 
 

步骤 8：到达比利时并开始你在 VUB 的博士学习。在你出发之前，我们将提供所有关于行前准

备和到达布鲁塞尔之后的相关信息。 
Step 8: Arrival Brussels and start your PhD at VUB in September 2015. We will provide you all 
information for preparing your arrival in Brussels. 
 

 

该项目更详细的申请信息，请参阅该网页： 
For more information and procedures, please check our website of VUB-CSC scholarship programme:  

http://www.vub.ac.be/en/international/csc 

关于我校与中国高校之间的合作，以及中国相关的新闻、活动、项目等信息，请参与 VUB 中国

合作部网站： 
To know more about our collaboration with China, please feel free to visit our VUB China Network 
website, where all China related news, events, projects, and practical information are published 
regularly. 

VUB 中国合作部网站 VUB China Network:  http://www.chinanetworkvub.eu 

如果您有任何问题，请发邮件到下面的邮箱： 
Should you have further questions, do not hesitate to contact us by sending an e-mail to:  

international.relations@vub.ac.be 
 

注意：在您发邮件的同时，请务必在邮件标题中注明'CSC PhD Application' 或者'CSC Postdoctoral 
Application' 
Please mention 'CSC PhD Application' or 'CSC Postdoctoral Application' in the subject of your e-mail. 
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